
	
	
REFERAT	FRA	STYREMØTE	17.	JANUAR	2016,	KL.	17.00	–	20.45,	HAVNA	HOTEL	TJØME	
Tilstede:	Ingrid	Kindem,	Dagfinn	Nordbø,	Jon-Willy	Rydningen,	Arvid	Wam	Solvang,	Karoline	Krüger,	Eirik	
Myhr	(vara),	Kate	Havnevik	(vara).	Fra	administrasjonen	deltok:	Lasse	W.	Fosshaug,	Trine	M.	Jacobsen	og	Tine	
Tangestuen	(ref.)	
Forfall:	Bjørn	Eidsvåg,	Tove	Bøygard	
	
			
REFERATSAKER 
 
Sak	1.		 Referatsaker	

a. Referat	fra	styremøte	1.	desember	2015	
	
Vedtak:	Referatet	ble	vedtatt	med	en	endring	i	setning	2	i	sak	13:	Julegratiale	til	ansatte,	og	noen	
mindre	endringer	på	listen	over	representasjon.		

	
b. Referat	fra	styremøte	på	e-post	21.	desember	(nye	medlemmer).			
	

Vedtak:	Referatet	ble	vedtatt.		
	
c. Referat	fra	styreutvalgsmøte	04.	januar	2016		

Karoline	går	inn	i	arbeidet	med	musikkteaterfeltet,	og	ut	av	Spill	Norsk-prosjektet.	Målsettingen	
er	å	få	på	plass	et	fond	for	musikkteater.	En	egen	gruppe	ledet	av	Ragnar	Bjerkreim	ser	på	satser	
for	musikk	til	teater.		
	
Referatet	ble	tatt	til	orientering.		

 
VEDTAKSSAKER 
 
Sak	2.		 Budsjett	2016	[redigert:	fjernet	konfidensiell	informasjon]	

TONOs	inntekter	er	høyere	enn	noen	gang,	og	kulturelle	midler	har	økt.	Det	er	et	ønske	om	at	NOPA	
skal	være	offensive	som	styre.	Styre	valgte	å	opprettholde	et	budsjett	i	minus	i	2015,	til	tross	for	
nedgang	i	inntekten	fra	TONO.	budsjettet	med	minus	i	fjor,	til	tross	for	nedgang	i	økonomien.		
Det	er	et	poeng	å	gå	i	null,	men	vi	har	for	tiden	stor	aktivitet	og	et	økende	medlemsantall,	så	det	er	et	
ønske	om	å	holde	aktiviteten	oppe.	Styret	ønsker	å	opprettholde	størrelsen	på	stipender,	siden	
NOPAs	medlemmer	har	få	stipender	å	søke	på.	De	fleste	ordningene	går	i	NOPA-medlemmers	
disfavør.		
	
NOPAs	resultat	for	2015	er	ennå	ikke	kjent,	det	antas	at	det	blir	et	overskudd.	Det	ble	bla.	budsjettert	
med	lønnsmidler	til	nye	stillinger,	men	disse	startet	ikke	arbeidet	så	tidlig	som	antatt.		

	
Det	settes	av	kr	500.000	til	Spill	Norsk.	Dersom	det	blir	et	overskudd	for	2015,	skal	styret	vurdere	om	



flere	midler	skal	settes	av	til	prosjektet.		
	

Kr	200.000	settes	av	til	en	ny	ordning	der	kor,	korps	og	orkestre	kan	søke	om	støtte	til	å	arrangere	
verk	av	NOPA-medlemmer.	Søknadene	skal	behandles	av	Sakkyndig	Råd.		
	
Det	ligger	kr	20.000	til	Eamonn	Bates	i	budsjettet,	avtalen	er	sagt	opp.	Summen	beholdes	og	teksten	
endres	til	lobbyvirksomhet.		

	
Det	legges	til	kr	50.000	på	post	6701.	Vi	har	sett	at	advokathjelp	fra	medlemmer	ble	mye	benyttet	i	
2015.		

	
Vedtak:	Budsjettet	vedtas	med	et	underskudd	på	kr	750.000.	
	

Sak	3.	Søknader	om	tilskudd	
A. Nordiske	filmmusikkdager	i	Berlin	

Støtte	til	Harpa	Nordic	Film	Composer	Award	er	lagt	inn	i	budsjettet.		
 

B. Søknad	om	samarbeid	fra	Kenneth	Sivertsens	stiftelse		
	
Vedtak:	NOPA	kan	presentere	informasjon	om	boligen	på	NOPAs	nettsider.	All	utleie	og	
informasjon	går	via	stiftelsen.	NOPAs	medlemmer	kan	søke	om	arbeidsstipend/reisestøtte	via	
Sakkyndig	råd.		
	

C.			Søknad	fra	Christer	Falch	vedrørende	konsertserie	med	Bendik	Hofseth	
Arvid	Wam	Solvang	ville	ha	sin	habilitet	vurdert,	siden	han	booker	Hofseth	for	Bærum	Kulturhus.	
Styret	vurderte	ikke	Solvang	som	inhabil.	

	
Vedtak:	NOPA	støtter	prosjektet	med	kr	60.000,	under	forutsetning	av	at	NOPAs	støtte	og	logo	
gjøres	synlig.		
	

C. Søknad	fra	NORA	
NORA	har	konstituerende	møte	i	slutten	av	januar.	NOPA	trenger	mer	informasjon	for	å	behandle	
søknaden,	og	inviterer	NORA	til	et	møte.	Behandling	av	søknaden	utsettes.		

	
D. Oversikt	over	søknader	NOPA	mottar	årlig		

Oversikten	ble	tatt	til	orientering	
	

E.			Søknad	fra	journalist	Kaare	Skevik	jr.	om	støtte	til	bokprosjektet	Vegen	til	Royal	Albert	Hall	-					
							Namsos	bys	musikkhistorie	1945	–	2016	
	
Vedtak:	NOPA	innvilger	kr	15.000	til	bokprosjektet,	under	forutsetning	av	at	NOPAs	støtte	og	logo								

																					gjøres	synlig.		
	

Sak	4.	 Medlemskap	[redigert:	fjernet	utmeldte	medlemmer	og	personsensitiv	informasjon]	
	
NOPA	har	mottatt	søknad	om	medlemskap	fra	følgende	søkere:		
Knut	Andreas	Knutsen	(C/A)	Bergen,	født	24.01.1979.	Martin	Vinje	(C),	Bergen,	født	02.03.1990.	
Øyvind	Mathisen	(C),	Oslo,	født	08.10.1987.	Marthe	Valle	(C/A),	Fyllingsdalen,	født	29.11.1982.	



Alle	oppfyller	kravet	til	medlemskap.	Michael	Krohn	(CA),	Oslo,	født	25.08.1959,	melder	seg	inn	
som	medlem	i	forbindelse	med	NOPAs	vervekampanje	der	TONOs	andelshavere	inviteres	til	å	bli	
medlem.	Hege	Helene	Bålsrød	(CA),	Horten,	født	21.05.1973,	søkte	opptak	på	særskilt	grunnlag	
med	bl.a.	henvisning	til	snarlig	fremtidig	inntekt.		

	
Vedtak:	Knut	Andreas	Knutsen,	Martin	Vinje,	Øyvind	Mathisen,	Marthe	Valle,	Michael	Krohn	og	
Hege	Bålsrød	tas	opp	som	medlemmer	i	NOPA.		

	
 
Sak	5.	 Forslag	til	kandidat	for	NOPAs	formidlingspris	

	
Vedtak:	Josefine	Visescene	tildeles	NOPAs	formidlingspris.	Prisen	deles	ut	på	NOPAs	priskonsert											
1.	mars.		

 
DISKUSJONSSAKER	
	
Sak	6.	 Vurdering	av	medlemskap	i	NOPA	når	kravene	til	TONO-avregning	ikke	er	oppfylt		

Tekst	om/kriterier	for	NOPA-tilknyttede	skal	tas	opp	til	vurdering.		
Saken	utsettes.	

	
Sak	7.	 Tillitsvalgtseminar,	medlemsmøte	og	NOPA-seminaret	på	Havna	17.	–	20.01.2016		

Styret	fordeler	seg	på	forskjellige	bord	på	tillitsvalgtseminaret.	Noen	har	ansvar	å	innlede	på	
gruppearbeidet,	og	tar	vertskapsrollen	på	disse	gruppene.	Styremedlemmene	har	et	ekstra	ansvar	for	
nye	medlemmer.	Styret	presenteres	på	medlemsmøtet.		
	
Gruppene	bør	ha	konkrete	oppgaver	å	arbeide	med,	de	bes	om	å	komme	med	utfordringer	og	
løsninger	på	konkrete	problemstillinger	knyttet	til	sitt	arbeid.	Dette	presenteres	i	grupper.		

	
Sak	8.	 Priser	/	NOPAs	festpriskonsert	01.03.2016		

A. Priser	i	NOPA		
Ble	ikke	diskutert	
	

B. NOPAs	festpriskonsert	01.03.2016	
Aktuelle	artister/innslag:		[redigert:	tatt	vekk	alternativer,	da	noen	ikke	ble	kontaktet,	og	andre	
vurderes	brukt	ved	evt.	konsert	neste	år]	

	
	
 
Sak	9.	 Høring	vedrørende	kvotefordeling	2016	–	fra	utvalget	for	statens	stipend	og	garantiinntekter	for	

kunstnere	
	 I	møte	med	Kulturrådet	15.	januar	spilte	NOPA	inn	behovet	for	øremerkede	stipend	til		

tekstforfattere.	NOPA	fikk	støtte	fra	flere	kunstnerorganisasjoner.	Små	justeringer	ble	foreslått	i	
utkastet	til	høringssvar.	Det	er	en	stor	reform	på	gang	når	det	gjelder	kunstnerstipend.	Frist	for	å	
sende	høringsbrevet	er	2.	februar.	NOPA	bør	bruke	det	neste	året	for	arbeide	for	flere	stipend	til	
komponister	og	tekstforfattere.		

 
Sak	10.	Mulige	vedtektsendringer	

Det	nedsettes	en	vedtektskomité	bestående	av	styreleder,	1.	Nestleder	og	administrativ	leder.	Lars	



Martin	Myhre	har	lang	erfaring	med	vedtektsarbeid	i	NOPA,	det	samme	har	Svein	Korshamn.	Disse	
bes	om	å	sitte	i	komiteen.		

 
Sak	11.	Retningslinjer	for	oppnevning	av	kandidater	til	styrer,	utvalg,	juryer	o.l.		

På	grunn	av	liten	tid	ble	ikke	denne	saken	tatt	opp	på	styremøtet,	bl.a.	siden	dette	skal	gås	gjennom	
på	tillitsvalgtseminaret	i	morgen.		

	
Sak	12.	NOPAs	årshjul	–	representasjon		

NOPAs	styre	ble	bedt	om	å	ta	initiativ	til	deltakelse	på	arrangementer/arenaer	innen	fagområdene	
det	enkelte	styremedlem	har	ansvar	for.		

 
Sak	13.		Innspill	fra	medlemmer	

NOPA	road	show.		
	
Dagfinn	Nordbø,	Jeff	Wasserman,	Lage	Tune	Myhrberget	og	Lasse	W.	Fosshaug	møttes	for	bl.a.	å	
snakke	om	tekstrelaterte	temaer	på	Litteraturfestivalen	i	Odda.	Som	et	resultat	av	samtalen	har	det	
blitt	utarbeidet	en	skisse	til	et	formidlingskonsept	med	arbeidstittelen	NOPA	road	show.	NOPA	får	
gjennom	året	mange	henvendelser	om	støtte	til	arrangementer	og	workshops,	det	kan	derfor	være	
behov	for	å	samle	flere	aktiviteter	i	NOPA-regi,	men	tilpasset	lokale	arrangører.	Det	bør	utarbeides	en	
”pakke”	med	mulige	aktiviteter	som	den	enkelte	lokale	arrangør	kan	bruke	hele	eller	deler	av.	NOPA	
har	mange	dyktige	folk	over	hele	landet	som	kan	bidra	inn	i	dette	arbeidet.	Ønsket	er	at	
låtskriververksteder,	kurs	o.l.	skal	kunne	knyttes	opp	mot	temaer	som	opphavsrett,	ulovlig	streaming,	
master	classes	med	store	artister	som	kommer	til	Norge	med	mer.		
	
Styret	var	veldig	positive	til	forslaget,	og	mener	dette	hører	inn	under	Spill	norsk-kampanjen.	Kanskje	
kan	MFO	være	en	samarbeidspartner	her?	
	
Det	bør	nedsettes	en	arbeidsgruppe	som	setter	sammen	et	program,	for	eksempel	for	et	halvt	år	av	
gangen.	Dette	tilbys	til	ulike	arrangører,	festivaler	med	mer,	og	ikke	bare	der	vi	tradisjonelt	ville	ha	
sendt	invitasjon.	Informasjonen	bør	inneholde	fakta	om	målgruppe,	utstyrsbehov,	riggetid,	med	mer,	
slik	at	det	skal	være	så	lett	som	mulig	å	se	for	seg	hva	som	skal	til	for	arrangørene.	NOPA	tilbyr	en	
verktøykasse,	arrangørene	kan	ta	i	bruke	hele	eller	deler	av	konseptet.	Kanskje	kan	dette	også	være	
interessant	for	NRK?	

	
	
	
	
	
Sak	14.	Eventuelt		
	

• Edvardjuryen	
I	siste	styremøte	ble	Dagfinn	Nordbø	foreslått	som	kandidat	til	Edvardjuryen.	NOPA	fikk	
tilbakemelding	om	at	kjønnsbalansen	i	juryen	ikke	ble	oppfylt	med	det	forslaget.	Claudia	Scott	ble	
oppnevnt.	Det	kan	bli	tydeligere	hvilke	retningslinjer	som	skal	følges	ved	oppnevning	av	kandidater	til	
verv.	Ofte	skjer	dette	på	svært	kort	varsel.		
	

• Ny	styreleder	i	Kopinor	
[Redigert:	fjernet	sensitiv	og	personsensitiv	informasjon	og	mulige	kandidater]		



	
• Flytting	av	neste	styremøte	

Styreleder	er	invitert	til	å	sitte	i	et	panel	under	kultur-	og	næringsdagen	på	BI	19.	februar,	dette	
kolliderer	med	det	planlagte	styremøtet	i	NOPA.	NOPAs	styre	besluttet	å	forsøke	å	flytte	styremøtet	
til	18.	februar.	Tove	Bøygard	og	Bjørn	Eidsvåg	kontaktes.		

 
 
ORIENTERINGSSAKER	
 

A. Administrasjonen	orienterer,	muntlig	orientering	[redigert:	fjernet	personalopplysninger]	
	

B. Kunstnernettverket	-	Referat	fra	fellesmøte	08.10.15	
	

C. Kunstnernettverket	–	Skriftlig	orientering	fra	næringsutvalget	
	

D. Kunstnernettverket	-	Statsbudsjettet	2016	–	orientering	om	prosessen	

E. Kunstnernettverket	-	Høringssvar	til	SVs	kulturpolitiske	program	
	

F. Creative	Input	–	innspill	til	prosessen	fra	Norske	Filmklippere		
	

G. Fremdrift	Åndsverkloven,	muntlig	orientering	
	

H. Nye	medlemmer	i	NOPA	2015.		
NOPA	har	fått	75	nye	medlemmer	i	2015.		
	

I. Jubilanter	i	NOPA	2016		
REPRESENTASJON	
	
2015	 MØTE	MED	 TEMA	 DELTAKERE	
01.12.	 NOPA	 Styremøte	 Styret	og	adm.		
02.12.	 TONO	 Møte	om	kulturelle	midler	 I.	Kindem	
02.12.	 TONO	 Orienteringsmøte	med	flere	avd.	 Adm.	i	NOPA	
03.12.	 NPU	 Nordic	Conference	Call	 I.	Kindem	
04.12.	 Spellemannsprisen	 Jurymøte	for	vignett	 J-W.	Rydningen	
04.12.	 Harpa	v/Linda	Steinhof.		 Harpa-arrangementet	2016	 E.	Myhr		

T.	Tangestuen	
09.12.	 Musikkforleggerne,	NKF	og	NOPA	 Opphavsrett	på	nett		 L.	W.	Fosshaug		

T.	Tangestuen	
10.12.	 NCB	 100-års	jubileum	 I.	Kindem	
11.12.	 DPA,	DJBFA	 Samarbeidsmøte	 I.	Kindem	
11.12.	 Harpajuryen	 Jurymøte	 T.J.	Haga	

K.	Havnevik	
H.	Skram	

15.12.	 Universitetet	 Disputas:	Using	Music	Streaming	Services:	
Practices,	Experiences	and	the	Lifeworld	
of	Musicking.	

L.	W.	Fosshaug	

15.12.	 TONO	 Styremøte	 I.	Kindem	



B.	Eidsvåg	
16.12.	 Libris,	Prøysenhuset	og	Prøysen		

til	byen		
Prøysenprisene		 I.	Kindem	

T.	Tangestuen	

17.12.	 Kunstnernettverket	 	Arbeidsmøte	 I.	Kindem	
2016	 			 		  
04.01.	 NOPA	 	Styreutvalget	 I.	Kindem				

D.	Nordbø	
J-W.	Rydningen	
T.	Tangestuen	

05.01.	 Lage	Thune	Myrberget	 	Litteratursymposiet	Odda	 D.	Nordbø										
J.	Wasserman		
L.W.	Fosshaug	

06.01.	 Lage	Thune	Myrberget			 NOPA	Roadshow	 D.	Nordbø	
06.01.	 TONO	medlemsservice			 Orienteringsmøte	 NOPAs	adm.		
07.01.	 Kopinor			 Møte	om	fordeling	av	Kopinormidler	til	

noter/sangtekst	med	Musikkforleggerne	
T.	Tangestuen	

08.01.	 Musikkteaterforum	 Møte	om	markedsføring	av	arrangement		
med	John	Bucchino	24.01.	

L.W.	Fosshaug	
T.	Tangestuen	

11.-14.01	 Komiteen	for	statens	stipend	 Fordelingsmøte	 T.	M.	Jacobsen	
11.01.	 Music	Norway	Berlin	 Møte	om	Harpa	 T.	Tangestuen	
11.01.	 Manifest	tankesmie	 TIPP	og	TISA	på	123	 I.	Kindem	
12.01.	 NOPA	 Jurymøte	for	NOPAs	tekst-	og	musikkpris	 T.	Tangestuen	
13.01.	 Musikkforleggerne,	NKF,	NOPA		

og	Forfatterforeningen	
Strategimøte	om	fordeling	av	Kopinormidler		
til	noter/sangtekst	

I.	Kindem?	
T.	Tangestuen	

15.01.	 Kulturrådet	 Møte	om	Statens	Kunstnerstipend	 I.	Kindem	
L.	W.	Fosshaug	
T.	M.	Jacobsen	

	


